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Zápis 
ze zasedání školské rady konané online MS TEAMS dne 11.6.2024 
 
Přítomni: Jaroslav Hájek, Mgr. Pavel Klíma, Mgr. Jitka Kubů 
Přizvaní: Mgr. Radek Cícha, ředitel školy   
 
Program: 
-  představení členů ŠR jmenovaných v září 2023; 
-  schválení programu jednání; 
-  schválení jednacího řádu ŠR; 
-  navržení předsedy ŠR a volba předsedy; 
-  projednání výroční zprávy školy za školní rok 2022/2023; 
-  schválení výroční zprávy školy; 
-  projednání řádu školy; 
-  schválení řádu školy. 
 
různé - seznámení s činností školy (projekty - rekonstrukce sociálů, bezbariérovost, sportoviště, situace v náboru 
a průběh přijímacího řízení, počet žáků v 1.kole přijímacího řízení na jaře 2024/ zájem o obory, naplněnost školy - 
první rok s novou školou Heureka, personální proměny, vznik Studentského parlamentu, podpora jazykového 
vzdělávání - jazykový asistent programu Fulbright) 
 
Průběh 
 
Na začátku zasedání se členové ŠR vzájemně pozdravili a odsouhlasili realizaci programu dle předem zaslaného 
návrhu.  Dále byl na zasedání přivítán ředitel školy Mgr. Radek Cícha jako host. Po schválení výše uvedeného 
programu a po schválení jednacího řádu (ano 3 hlasy) bylo přistoupeno k volbě předsedy. Předsedou byla do 
druhého volebního období ve stejném složení jmenována Jitka Kubů (ano 3 hlasy). Následně školská rada 
projednala výroční zprávu školy za rok 2022/2023, která byla členům zaslána k prostudování elektronicky. Po 
krátké diskuzi týkající se neúspěšnosti žáků u závěrečných zkoušek (podnět od p. Hájka) byla zpráva schválena 
(ano 3 hlasy).   
 
Následovalo schválení školního řádu, který je v platnosti od ledna 2023, kdy došlo k rozpracování segmentu 
vztahujícího se k výchovným opatřením (na doporučení ČŠI) (ano 3 hlasy). V další části jednání podal ředitel 
informace o probíhajících a chystaných projektech – rekonstrukce sociálních zařízení v Pavilonu 1 (realizace léto 
2024), program bezbariérového přístupu do školy – propojení P1, P2 a P3, rozsáhlá rekonstrukce venkovních 
sportovišť, která bude sloužit nejen žákům 3 škol, ale také široké veřejnosti. Tento projekt má velkou podporu 
Krajského úřadu (poznámka Mgr. Klímy). Následně přednesl ředitel informaci o výsledku náboru a stavu přihlášek 
v jednotlivých oborech vzdělání, resp. o výsledcích 1.kola přijímacího řízení a o vývoji počtu žáků v klíčových 
studijních a učňovských oborech – v oboru řezník-uzenář je v současnosti 5 přihlášek, komplikovaný nábor je i v 
oborech kuchař-číšník.  
 
Dále byla zmíněna zvyšující se naplněnost areálu – prvním rokem je vedle SSJS a SŠ spojů a informatiky dalším 
subjektem SOŠ a SOU Heureka. (Mgr. Cícha), což generuje vyšší zátěž stávajících školních sportovišť. Ohledně 
pedagogického sboru proběhla zmínka o neustále probíhajících personálních proměnách a nepříznivém vývoji 
vzhledem k faktu, že na škole působí 20-25 pedagogů, kteří dozrávají do důchodového věku. 
 
Další příspěvky se týkaly založení Studentského parlamentu, průběhu voleb, zahájení jeho činnosti a aktivit, 
kterých se SP v posledním čtvrtletí zúčastnil. ŠR byla spravena o tom, že SP se zapojil do spolupráce na designové 
studii p. Staňka a sbíral podněty pro všeobecné šetření klimatu školy. Jitka Kubů dále informovala členy rady o 
tom, že v příštím školním roce bude na škole působit americký jazykový asistent.  
 
Usnesení 

http://www.ssjs-tabor.cz/
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Školská rada: 
projednala a schválila Výroční zprávu školy za školní rok 2022/2023  
bere na vědomí stav žáků přijímacího řízení 
bere na vědomí vize ředitele školy o dalším rozvoji a zvelebování areálu školy 
termín a obsah příštího zasedání, pozvání k prohlídce školy (po realizaci rekonstrukce sociálních zařízení) zajistí 
předseda 
 
 
 
 
Zapsala: Jitka Kubů 
 
 
 
  
 


